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In Depth tour of Fairytale World

Eastern Europe is a political and geographical country with many 

meanings. The original Chinese meaning is "country in the east 

of Europe". Unlike other European subregions, its political 

meaning is far greater than its geographical meaning. No matter 

how it is classi�ed, Russia, Ukraine, Belarus, this three countries 

will be included in Eastern Europe; during the Cold War era, all 

the European constituent countries of the Soviet Union and all 

the countries of the Warsaw Pact can be included in the scope of 

Eastern Europe.

Eastern Europe
9 Days/ 6 Nights



Prague

The capital and largest city of the 
Czech Republic, the 14th largest city in 

the European Union. Located in the heart 
of continental Europe.

St. Vitus Cathedral

A catholic church in Prague, 
Cathedral of the Catholic Archdiocese 

of Prague, alsothe largest and most 
important church in the Czech Republic.

Halaszbastya

Built in 1905, it was originally a �sh 
market,  later �shermen built this fort 

to protect their own interests, 
as a defense. 

Matthias Church

Rebuilt in the 14th century and has been 
under continuous construction since then.

After ending the Turks occupation, 
It was built in the Barak style.

Hofburg Palace

Palace building in Vienna, capital of 
Austria. Since 1279, started as the
residence of the Duke of Austria. 

State Opera House

One of the most famous opera houses in 
the world. Known as the "World Opera 
Center", it is also Vienna's main symbol. 

St. Stephen’s Basilica

The most important religious site in Vienna, 
with its multi-colored tiled roofs

One of the city's most 
recognizable landmarks.

Alps

The Alps are arc-shaped and 1200 km long.
The width is 130~260 km, the average altitude 

is about 3000 meters, and the total area 
isabout 220,000 square kilometers.

Basilica St Michael

Five main Lutheran churches (Hauptkirchen) 
in Hamburg. A tall bronze statue stands 

above the entrance to the church, shows 
the archangel conquering the devil.
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Highlight Points:

Golden City - Prague
"Pearl of the Danube" and "Paris of 
Eastern Europe" - Budapest
Scenic Alps

9 Days and 6 Nights Eastern Europe Trip

Explorers wishing to discover ancient lands and modern multicultural 
cities. Photographers, amateur archaeologists, connoisseurs of 
regional cuisines, and anyone who loves beautiful and mysterious 
locales, Discover the magic and mystery of Eastern Europe, including 
incredible scenery, welcoming locals, and a host of cultural treasures, 
you won’t want to miss.
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ARRIVE FRANKFURT (D)
Arrange hotel check in and having dinner

FRANKFURT - PRAGUE (530km) (B/-/D)
In the morning, depart from Frankfurt, Germany to Prague, the capital of the Czech Republic. It is 
expected to transit into the Czech Republic in the afternoon, and arrive at Prague, the ancient capital of 
Eastern Europe on the Vltava River in the evening which known as a medieval gem. The spires and domes 
of the ancient buildings in the city look resplendent under the setting sun, so it is also called the Golden 
City, and the whole city exudes a quaint atmosphere.

PRAGUE - BRASTISLAVA (330km) (B/-/D)
Departure in the morning to visit the medieval-style Castle built on the hill - the former palace garden, 
now turned into the presidential residence and government building. The nearby St. Vitus Cathedral was 
built in the early 10th century and has experienced many years to witness the rise and fall of Prague; then 
visit the "Golden Path" where goldsmiths gathered in the past and famous for their autocratic gold 
ornaments, and then pass the Charles Bridge and cross the Vitava River, reaching the old city center, there 
are centuries-old astronomical bells and portraits of the Twelve Apostles on the clock tower of the city 
hall, which accurately display the astronomical calendar, the square in front of the city hall is the location 
of historical gatherings and uprisings, and the narrow streets in the city are vertical and 
horizontal Staggered, every corner is full of classic elegance; leave Prague in the afternoon and head to 
the accommodation hotel.

BRASTISLAVA - BUDAPEST (200km) (B/-/D)
In the morning, depart to Budapest, the capital of Hungary. Upon arrival, visit this city that divided into 
two by the Danube River. The west bank of the river is called Buda and the east bank is called Pest. 
Budapest is known as the "Pearl of the Danube" and "Paris of Eastern Europe". Tourist attractions include: 
Heroes Square, which celebrates the founding of the country and commemorates the Magyar Alliance, 
and admires the Millennium Monument and the Statue of the Magyar Chief. Visit Parliament Building, 
Elizabeth Bridge, Halaszbastya, Matthias Church where successive Hungarian kings were crowned, and 
the panoramic view of Budapest from the Emancipation Monument on Fortress Hill. The tour leader can 
arrange a boat tour of the Danube at their own expense to enjoy the scenery on both sides of Budapest, 
which is cannot be missed.

BUDAPEST - VIENNA (250km) (B/-/D)
In the morning, depart to Vienna, the capital of Austria, and visit the Schonbrunn Palace. This magni�cent 
Baroque building is a palace expanded by a generation of Queen Mary Tu Lisa in the golden age. The 
fountains cooperate with each other, fully showing the glory of the Austro-Hungarian Empire in its 
heyday. Afterwards, visit the Ringstrabe boulevard, with magni�cent buildings, such as the city hall 
designed in the neo-Gothic style, the parliament building designed in the style of a Greek temple, the 
imposing Hofburg Palace, Heroes' Square and State Opera House. In the city park, you can recall the 
legendary deeds of the waltz king Johns Trauss Jr. and pay tribute to his statue; the St. Stephen's Cathedral 
in the city center and the bustling pedestrian shopping area are the must see for tourists.

VIENNA - MONDSEE - MUNICH (440km) (B/-/D)
In the morning, set o� to beautiful Alps, passing by the beautiful Moon Lake, a beautiful lake in a small 
town in the Alps. The town is right by the Moon Lake, with beautiful scenery. After arriving, stroll through 
this beautiful town, Basilica St Michael next to the city hall, the �lming location for the marriage of the 
male and female protagonists of the hit movie "Sound of Music". After the tour, head towards Munich, 
Germany. Upon arrival, visit the Town Hall on the Marienplatz or taste a glass of German beer in the beer 
house. After the tour, drive to hotel.

MUNICH - TRANSIT CITY (B)
Breakfast at hotel - Transfer to Airport and farewell

ARRIVE MALAYSIA
Arrival home with beautiful memories.

MALAYSIA - TRANSIT CITY

Itinerary

Itineraries are subject to change or cancellation due to any unforessen conditions, including but not limited to, adverseweather, traffic problem, etc

CZECH REPUBLIC 

SLOVAKIA

Prague

Bratislava

Budapest
ViennaMunich

Frankfurt

GERMANY

AUSTRIA
HUNGARY



Travel Information

Eastern Europe
(UTC+2)

Euro

Currency Time Zone Travel Adapter

Mar: 0°c ~ 11°c
Apr: 5°c  ~ 17°c

May: 10°c ~ 22°c

Jun: 14°c ~ 26°c
July: 15°c ~ 28°c
Aug: 15°c ~ 28°c

Sept: 10°c ~ 22°c
Oct: 5°c ~ 16°c 
Nov: 2°c ~ 9°c

Dec: -3°c ~ 3°c 
Jan: -4°c ~ 3°c
Feb: -3°c ~ 6°c

Spring Summer Autumn Winter

Eastern Europe’s Countries Weather

Return international �ight tickets
Baggage not exceed 20kg

Handcarry 32cm(h) x 42cm(w) x 25cm(d)

** due to the special geology & weather, it is very 

dangerous for overweight transport to travel and the local 

government is very strict about it.

Accommodations (Twin sharing basis)

- 6 nights stay in Hotel  

Meals: 6 Breakfast, 6 Dinner

All sightseeing main entrance ticket as per 

itinerary

Private air-conditioned coach

Tour guide in each city 

City & Tourist Tax

Tour Package Includes

Personal travel insurance  

Excess Baggage Charge

Extra tipping for all services as option

Own expenses (Laundry Fees, Corkage Fees, Extra Meal 

etc.)

Any attraction tickets out from itinerary

Recommended Optional Tour

Tour Package Excludes

CZECH REPUBLIC 

SLOVAKIA

Prague

Bratislava

Budapest

AUSTRIA
HUNGARY
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深度游童话世界

东欧
9天/6夜

东欧是一个政治以及地理概念，其含义有非常多重，中

文原始含义即“欧洲东部的国家”，和其它欧洲分区不

同，其政治含义远大于地理含义，其中无论如何被分类

，俄罗斯、乌克兰、白罗斯三国都会被规纳入东欧的范

畴之内；在冷战时代，苏联的所有欧洲地区的构成国以

及所有华约国家都可以被算在东欧的范围之内。



布拉格

捷克的首都和最大城市、

欧盟第十四大城市。

该市地处欧洲大陆的中心.

圣维特斯大教堂

捷克共和国首都布拉格的一座天主教堂，

天主教布拉格总教区的主教座堂，也是

捷克最大、最重要的一座教堂。

渔夫城堡

建于1905年，最早这里曾是个鱼市，

后来渔民们为了保护自己的利益而

修建了此堡，作为防御之用。

马提亚教堂

在14世纪的重建中已具有了现在的雏形，

此后，该教堂一直处于不断修建中，

在结束了土耳其人占领之后，他曾一度

被修建成巴拉克风格。

霍夫堡皇宫

位于奥地利首都维也纳的宫殿建筑。

自1279年开始作为奥地利

公爵的驻地。

国立歌剧院

世界上最著名的歌剧院之一，

素有“世界歌剧中心”之称，

也是维也纳的主要象征。

圣史提芬大教堂

作为维也纳最重要的宗教场所，

以其多彩色的瓦屋顶

成为该市最知名的地标之一。

阿尔卑斯山

阿尔卑斯山脉呈弧形，长1200千米，

宽130~260千米，平均海拔约3000米，

总面积大约为22万平方公里。

圣迈克尔教堂

汉堡的五个路德教会主要教堂（Hauptkirchen）

之一。 一座高大的青铜雕像站在教堂的

入口上方，显示出大天使在征服魔鬼。

Update: 05/04/2022

行程亮点：

  金色之城 - 布拉格
「多瑙河明珠」及「东欧巴黎」
  - 布达佩斯

  景色秀丽的阿尔卑斯山

9天 6夜东欧深度游童话世界之旅

探险家发现古老的土地和现代多元文化的城市。摄影师、考古

学家、当地美食鉴赏家，以及任何热爱美丽而神秘的地方人，

探索东欧的神奇和神秘，包括令人难以置信的风景，以及许多

文化珍品，您不会错过。
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抵达法兰克福 (晚) 
安排入住酒店与吃晚餐

法兰克福 - 布拉格 (530km) (早/-/晚) 
早上从德国法兰克福起程前往捷克首府布拉格，预料下午时分过境进入捷克，黄昏安抵伏尔

塔瓦河畔的东欧古都布拉格 - 有中世纪宝石之美誉。市内古老建筑的尖塔圆顶在夕阳照耀下

显得金碧辉煌，因而又被称为金色之城，全城散发着古雅的气息。

布拉格 - 布拉提斯瓦 (330km) (早/-/晚) 
早上起程前往参观建于山丘上充满中世纪风格的嘉斯登古堡 - 昔日的皇宫花园，现今已变为

总统官邸及政府大楼。附近的圣维特斯大教堂建于十世纪初，经历了许多岁月，见证布拉格

的兴衰；继而游览昔日金匠汇聚，专制黄金饰物而闻名的「黄金小径」，再途经查理士大桥

跨过伏尔塔瓦河，到达旧市中心，市政厅钟楼上有数百年历史的天文古钟和十二使徒肖像，

准确显示天文子历，市政厅前的广场是历史集会、起义的地点，市内狭窄街道纵横交错，每

个角落都洋溢着古典清雅气色；下午离开布拉格，前往住宿酒店。

布拉提斯瓦 - 布达佩斯 (200km) (早/-/晚) 
早上起程前往匈牙利首都布达佩斯，抵达后，游览这个被多瑙河分割为二的城市，河之西岸

称为布达，东岸称为佩斯，布达佩斯素有「多瑙河明珠」及「东欧巴黎」的美誉。游览名胜

包括：庆祝建国及纪念马札尔族人联盟之英雄广场，欣赏千年纪念碑及马札尔酋长雕像。参

观国会大厦、伊莉莎伯大桥、渔夫城堡、历代匈牙利国王加冕的马提亚教堂、及从堡垒山的

解放纪念碑俯瞰布达佩斯全景。领队可安排自费乘船游览多瑙河，欣赏布达及佩斯两岸风光

，不容错过。

布达佩斯 - 维也纳 (250km) (早/-/晚) 
早上起程前往奥地利首都维也纳，游览逊布伦宫。这座壮丽的巴洛克式建筑又称为美泉宫，

是一代女皇玛利亚杜丽莎，于黄金时代扩建的宫殿，装潢华丽金碧，御花园辽阔广大，终年

繁花似锦，园内的艺术雕像和喷泉互相配合，充份显示出奥匈帝国极盛时期的辉煌。随后游

览环城大道，壮观宏伟的建筑，如以新歌德式设计的市政厅、希腊神殿式设计的国会大厦、

气势雄伟的霍夫堡皇宫、英雄广场和国立歌剧院。在市立公园可追忆华尔兹大王小约翰斯·

特劳斯的传奇事迹，瞻仰其雕像；市中心的圣史提芬大教堂及繁华热闹的行人购物区更是游

客必到之处。

维也纳 - 月亮湖 - 慕尼黑 (440km) (早/-/晚) 
早上起程前往景色秀丽的阿尔卑斯山，途经漂亮的月亮湖, 一个在阿尔卑斯山小镇里的美丽

湖泊, 小镇就在月亮湖畔, 风景优美。抵达后漫步在这个美丽小镇里, 市政厅旁之圣迈克尔教

堂 Basilica St Michael, 卖座电影《仙乐飘飘处处闻》男女主角结婚所用的拍摄场地。游罢朝

德国慕尼黑方向进发，抵达后前往参观玛丽安广场上的市政厅或往啤酒屋品尝一杯德国啤酒, 

游毕开往下榻之酒店。

慕尼黑 - 中转城市 (早) 
在酒店享用早餐 - 前往机场并告别

抵达马来西亚
带着美好回忆返回甜蜜家园。

马来西亚 - 中转城市

行程

如遇上特殊情况，如恶劣天气，交通事故等，本公司保留更改或取消行程

捷克共和国

慕尼黑

法兰克福

布拉格

布达佩斯

布拉提斯拉瓦维也纳

德国

奥地利
匈牙利

斯洛伐克



旅游信息

东欧
(UTC+2)

欧元

货币 时差 当地插座

三月: 0°c ~ 11°c 
四月: 5°c ~ 17°c 
五月: 10°c ~ 22°c 

六月: 14°c ~ 26°c 
七月: 15°c ~ 28°c 
八月: 15°c ~ 28°c 

九月: 10°c ~ 22°c
十月: 8°c ~ 16°c 
十一月: 2°c ~ 9°c 

十二月: -3°c ~ 3°c 
一月: -4°c ~ 3°c 
二月: -3°c ~ 6°c 

春天 夏天 秋天 冬天

东欧国家天气

个人旅游保险  

行李超重/超大费用自理

酒店/游船洗衣服务，自备酒瓶开塞费，增加餐等

费用自理

行程单以外景点门票

额外服务小费随意

推荐自费项目

团费不包含

往返国际机票

托运行李不超过20kg 

手提行李 32cm高 X 42cm宽 X 25cm深 

注意：由于地质特殊，交通工具超重行驶非常危险，当地政府一律

严禁。

6晚酒店住宿(双人房标准)

膳食：6早餐，6晚餐

行程单上所有景点

全程冷气旅游巴士

各个城市地接导游服务

全程城市税和旅游税

团费包含

捷克共和国

布拉格

布达佩斯

布拉提斯拉瓦

奥地利
匈牙利

斯洛伐克


